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Protokół Nr 2/15 

z posiedzenia Rady Społecznej SP ZOZ w Gnojnie, 

odbytego w dniu 24 listopada 2015 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy 

           Posiedzenie trwało od godz. 8.10 do godz. 9.30. 

           W posiedzeniu, zgodnie z załączoną listą obecności, uczestniczyło 4 członków 

Rady Społecznej SP ZOZ w Gnojnie oraz Pani Maria Gadawska – dyrektor zakładu. 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Rozpatrzenie prośby dyrektora SP ZOZ w Gnojnie o wyrażenie zgody na 

wyminę grzejników centralnego ogrzewania w Ośrodku Zdrowia w Gnojnie. 

3. Wyrażenie opinii w sprawie przedłużenia umowy najmu lokali użytkowych z 

przeznaczeniem na prowadzenie gabinetów stomatologicznych na okres 

czterech lat z dotychczasowym najemcą – Panią Agnieszką Balicką. 

4. Sprawy różne. 

 

Przebieg posiedzenia: 

 

Do punktu 1-go. 

 

            Otwarcia posiedzenia dokonał przewodniczący Rady Społecznej SP ZOZ – 

Pan Zbigniew Janik. 

 

Do punktu 2-go. 

 

          W punkcie drugim wójt gminy przedstawił konieczność podjęcia działań na 

rzecz podwyższenia temperatury w pomieszczeniach, w których odbywa się 

„rehabilitacja” w Ośrodku Zdrowia w Gnojnie. Wychodząc naprzeciw prośbom 

pacjentów i prowadzących punkt rehabilitacji postanowiono rozwiązać ten problem 

poprzez  wymianę grzejników centralnego ogrzewania w Ośrodku Zdrowia w Gnojnie 

(pismo – w załączeniu). 

Po wysłuchaniu argumentów pana wójta członkowie Rady Społecznej przychylili się 

do prośby i wyrazili zgodę na wymianę grzejników. 
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Do punktu 3-go. 

 

           W tym punkcie wyrażono opinię dotyczącą przedłużenia umowy najmu 

pomieszczeń użytkowych na prowadzenie gabinetów stomatologicznych przez 

dotychczasowego najemcę – Panią Agnieszkę Balicką na okres 4 lat (dokumentacja – 

w załączeniu). 

Biorąc pod uwagę potrzeby mieszkańców gminy na tego typu usługi członkowie Rady 

Społecznej pozytywnie zaopiniowali ww. wniosek i wyrazili zgodę na zawarcie 

umowy na okres 4 lat, tj. od dnia 1 stycznia 2016 roku do 31 grudnia 2019 roku. 

 

Do punktu 4-go. 

 

            W sprawach różnych: 

- radny Stanisław Wcisło wskazał na pilną potrzebę termomodernizacji Ośrodka 

Zdrowia w Balicach oraz pozostałych ośrodków znajdujących się na terenie gminy; 

- członek RS SP ZOZ Marcin Parka wniósł o zagospodarowanie terenu wokół 

budynku Ośrodka Zdrowia w Gnojnie; 

- wójt gminy zwrócił uwagę na konieczność uregulowania w rozsądny sposób stanu 

prawnego działek należących do mieszkańców wymienionego budynku. Następnie 

wnioskował o odwołanie ze składu Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej radnego Gustawa Trelińskiego, ponieważ nie bierze 

udziału w posiedzeniach ani nie usprawiedliwia swojej nieobecności, i uzupełnienie 

składu Rady na najbliższej sesji rady gminy. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.- 

 

      Protokolant:                                                           Przewodniczący Rady Społecznej 

Barbara Czarnecka                                                                  Zbigniew Janik 

 

 

          


